



THE CANADIAN CENTRE FOR  
**FOOD INTEGRITY**

HELPING CANADA'S FOOD SYSTEM EARN TRUST

## CCFI Announces the Departure of President & CEO John Jamieson

**Guelph, ON - September 11, 2023** - The Canadian Centre for Food Integrity (CCFI) bids a fond farewell to its President & CEO, John Jamieson, as he embarks on a new chapter in his remarkable career. John's unwavering commitment to advancing public trust in Canada's food system has been a cornerstone of his tenure.

Hired in 2019, John Jamieson brought over 25 years of invaluable leadership experience within Canada's agri-food sector to CCFI. His passion for building public trust has left an indelible mark on the organization and the industry as a whole. His extensive network and expertise within the industry have been instrumental in driving positive change.

John's tenure was marked by remarkable achievements. He played a pivotal role in the successful launches of 'Its Good Canada' and 'Agriculture More than Ever,' while also spearheading the efforts behind Canada's Agriculture Day. Additionally, under his leadership, CCFI experienced substantial membership growth, and he instilled a culture of excellence within the team.

Mike Dungate, Chair of the CCFI Board of Directors, stated, "We extend our heartfelt gratitude to John for his exemplary service as President & CEO. His dedication and vision have propelled CCFI to new heights in advancing public trust. We wish him every success in his future endeavors."

John Jamieson expressed his sentiments, saying, "I have thoroughly enjoyed my time at CCFI, and extend my sincere thanks to all for their trust and support during my tenure. It's been a pleasure working with such dedicated individuals. As I move on, I'm confident CCFI will continue to thrive."

While we are bidding farewell to John at the end of September, the CCFI Board of Directors has commenced the search for a new CEO to build upon the organization's strong foundation and continue its mission to build public trust in Canada's food system.

### **About the Canadian Centre for Food Integrity**

The Canadian Centre for Food Integrity is a national charity with a clearly defined vision to elevate Canada's food system to be the most trusted in the world. It earns public trust by leading through transparent two-way communications, research and resources. For more information, visit [foodintegrity.ca](https://foodintegrity.ca) and follow us on [LinkedIn](#) and [Twitter](#).

#### **Media Contact:**

Jennily Germain Lauzon  
Communications Manager  
[jennily@foodintegrity.ca](mailto:jennily@foodintegrity.ca)

## Le CCIA annonce le départ de son président-directeur général, John Jamieson

**Guelph (Ontario) – Le 11 septembre 2023** – Le Centre canadien pour l'intégrité des aliments (CCIA) dit au revoir à son président-directeur général, John Jamieson, alors qu'il entame un nouveau chapitre dans sa remarquable carrière. L'engagement inébranlable de John à faire progresser la confiance du public dans le système alimentaire canadien a été la pierre angulaire de son mandat.

Embauché en 2019, John Jamieson a apporté au CCIA plus de 25 ans d'expérience précieuse en matière de leadership au sein du secteur agroalimentaire canadien. Sa passion pour renforcer la confiance du public a laissé une empreinte indélébile sur l'organisation et l'industrie dans son ensemble. Son vaste réseau et son expertise ont joué un rôle déterminant dans la conduite de changements positifs.

Le mandat de John a été marqué par des réalisations remarquables. Il a joué un rôle clé dans le succès des campagnes « C'est Bon Canada » et « L'Agriculture, Plus Que Jamais », tout en étant à la tête des efforts pour le Jour de l'agriculture canadienne. De plus, sous sa direction, le CCIA a connu une croissance substantielle de ses membres, et il a instauré une culture d'excellence au sein de l'équipe.

Mike Dugate, président du conseil d'administration du CCIA, a déclaré : « Nous exprimons notre gratitude sincère à John pour son service exemplaire en tant que président-directeur général. Son dévouement et sa vision ont propulsé le CCIA à de nouveaux sommets. Nous lui souhaitons tout le succès dans ses projets futurs. »

John Jamieson a exprimé ses sentiments en disant : « J'ai pleinement apprécié mon temps au CCIA et j'adresse mes sincères remerciements à tous pour leur confiance et leur soutien pendant mon mandat. Ce fut un plaisir de travailler avec des personnes aussi dévouées. Tandis que je poursuis mon chemin, je suis convaincu que le CCIA continuera de prospérer. »

Alors que nous dirons au revoir à John à la fin de septembre, le conseil d'administration du CCIA a entamé la recherche d'un nouveau PDG qui s'appuiera sur les fondations solides de l'organisation et poursuivra sa mission consistant à renforcer la confiance du public dans le système alimentaire canadien.

### À propos du CCIA

Le Centre canadien pour l'intégrité des aliments est un organisme de bienfaisance d'envergure nationale dont le mandat est clairement défini : fournir ses services pour aider le système agroalimentaire canadien à renforcer la confiance du public à son égard. Pour cela, il coordonne des recherches, entame des dialogues et propose des ressources et des formations. Pour plus d'information, visitez [foodintegrity.ca](https://foodintegrity.ca) et suivez-nous sur [LinkedIn](#) et [Twitter](#).

-30-

### Contact média

Jennily Germain Lauzon  
Gestionnaire des communications  
[jennily@foodintegrity.ca](mailto:jennily@foodintegrity.ca)

Canadian Centre for Food Integrity  
[www.foodintegrity.ca](https://www.foodintegrity.ca) | [learnmore@foodintegrity.ca](mailto:learnmore@foodintegrity.ca)



[Unsubscribe toni@foodintegrity.ca](mailto:toni@foodintegrity.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data  
Notice](#)

Sent bytoni@foodintegrity.ca powered by



Try email marketing for free today!

---